
PROTOKÓŁ NR 2/10

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 28 grudnia 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 20:15. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariusz Kubiak, 

10. Zbigniew Mazurak,

11. Paweł Pituch.

Nieobecny usprawiedliwiony: Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Andrzej Machnica,

15. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

Wybór wice-przewodniczącego.

1. Omówienie przyjęcia uchwały wieloletniej prognozy finansowej gminy Kowary.

2. Omówienie przyjęcia uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2011 rok.

3. Omówienie przyjęcia zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2010 rok.

4. Omówienie  przyjęcia  uchwały  o  likwidacji  rachunku  dochodów  własnych  w  jed. 

budżetowych.

5. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kowary.

6. Omówienie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na 

wydzielonym  rachunku  dochodów  oraz  źródeł  dochodów  jednostek  i  wydatków  nimi 

finansowanych. 

Ad. 1 Omówienie przyjęcia uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kowary. 

Na początku p. skarbnik powiedziała że ten plan wieloletniej  prognozy finansowej jest  integralną częścią  

uchwały budżetowej. Po omówieniu uchwały p. Anna Klepacz zadała pytanie odnośnie wydatków bieżących i 
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wydatków majątkowych dotyczących inwestycji związanej z drogą nr. 1 wariant nr. 1 (Rejtana-Podgórze).

P. Bartosz Nawrocki i pani skarbnik nie byli w stanie odpowiedzieć na to pytanie, natomiast pan burmistrz  

stwierdził, że są to kwoty związane z planami z budową w/w drogi zleconymi firmie haskel. Z uwagi na to że  

nie  było  więcej  pytań,  przewodniczący  komisji  przeszedł  do  głosowania.  W  głosowaniu  wzięło  udział  11 

radnych. Z czego 6-ciu radnych było za a 5-ciu się wstrzymało. Przewodniczący komisji przeszedł do drugiego 

punktu porządku obrad. 

Ad. 2 Omówienie przyjęcia uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2011 rok.

Na prośbę radnych pani skarbnik rozdała i omówiła materiały pomocnicze, takie jak:

1. Piguła informacyjna – klasyfikacja budżetowa

2.  Szczegółowe  zestawienie  na  podstawie  działów,  rozdziałów  i  paragrafów  wydatków  związanych  z 

jednostkami organizacyjnymi miasta w roku 2010 i kwotami wpisanymi do budżetu na 2011 rok.

Następnie przystąpiono do analizy uchwały budżetowej miasta Kowary na 2011 rok. P. Skarbnik omówiła 

szczegółowo tworzenie  budżetu w jednostce  oświatowej.  Po pytaniach dotyczących zmniejszenia  kwot na 

wydatki  w jednostkach oświatowych, p.  skarbnik wskazała iż  główne oszczędności  powinny znaleźć się w 

ilości nadliczbowych godzin. Na pytania radnych pani skarbnik odpowiedziała także, ze nie przewiduje się 

redukcji etatów w oświacie. 

Odnośnie  miejskiej  służby  ratowniczej  p.  skarbnik  omówiła  schemat  organizacyjny  jednostki.  Zadano 

pytanie,  czy  nie  można  zredukować  etatu  kadrowej  i  księgowej.  P.  skarbnik  stwierdziła  że  kadrowa  nie 

pracuje w pełnym wymiarze czasowym a księgowa lepiej żeby była na miejscu ponieważ ma stałą kontrolę w 

sferze bieżących wydatków. Zaznaczyła jednak że temat ten jest  otwarty i  trwają prace nad reorganizacją 

biura MSR. Następnie wspólne pytanie zadali p. Z. Mazurak i  p. Ma. Kubiak odnośnie kwoty 205 tys. zł.  

dotyczącej  wydatków inwestycyjnych  jednostek  budżetowych związanych z  projektem Młodzi  Projektanci 

Zieleni. Pan Burmistrz objaśnił czego dotyczy ów projekt ale nie był w stanie szczegółowo omówić wydatków 

zawierających  się  w  tej  kwocie.  Padł  więc  wniosek  ze  strony  przewodniczącego  komisji  aby  taka 

szczegółowość została przygotowana przez pana burmistrza. 

Następnie p. Machnica poddał wątpliwości zapis § 13 ustęp 1 odnośnie zaciągania kredytów i pożyczek oraz 

emisji papierów wartościowych do wysokości limitów określonych w § 6. P. A. Machnica uważa że są to za 

daleko idące  kompetencje  oraz  dotyczy  to  § 13  ustęp  6  który  mówi  o  przekazaniu  uprawnień  gminnym 

jednostkom organizacyjnym do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 

i  w latach następnych jest  niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki  i  z  których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy. P. A. Machnica uważa że jednostki te nie powinny mieć takich 

uprawnień do zaciągania zobowiązań finansowych. Pani skarbnik wyraziła opinię że burmistrz powinien mieć 

takie kompetencje zapisane w § 13 ustęp 1 i 6. Pan Burmistrz uznał że ograniczenie kompetencji spowoduje 

opóźnienie prac przy zaciąganiu kredytów i pożyczek gdyż będzie to wymagało uchwał. Ponieważ nie było 

więcej pytań to przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych z 

czego 2 było za a 9 się wstrzymało. 

Ad. 3 Następnym punktem obrad była zmiana uchwały budżetowej miasta Kowary na 2010 rok. P.  

skarbnik powiedziała że ta uchwała będzie omówiona na najbliższej sesji. 
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Ad. 4 Kolejna sprawą było omówienie przyjęcia uchwały dotyczącej likwidacji rachunku dochodów 

własnych w jednostkach budżetowych. Pani skarbnik omówiła uchwałę. Nie było pytań więc przewodniczący 

komisji  przeszedł  do  głosowania.  Głosowali  wszyscy  członkowie  komisji.  Uchwała  została  zaopiniowana 

pozytywnie jednogłośnie.

Ad.  5  Ostatnim punktem obrad  było  ustalenie  wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta  Kowary.  Głos 

zabrał pan burmistrz wyrażając swoją opinię na temat ilości przepracowywanych przez siebie godzin oraz 

tego że w chwili  obecnej nie jest obsadzone stanowisko wice burmistrza miasta Kowary. Padł wniosek ze 

strony p. Kamili Pietraszek aby utrzymać pensję burmistrza na dotychczasowym poziomie. Przewodniczący 

poddał pod głosowanie w/w wniosek. W głosowaniu wzięło udział 11-stu radnych. Wszyscy byli za.

P.  Ania  Klepacz  zgłosiła  p.  Krzysztofa  Kapałę  na  wice-przewodniczącego  Komisji  Budżetu, 

Planowania  i  Finansów.  P.  Krzysztof  Kapała  wyraził  zgodę  więc  przewodniczący  komisji  przeszedł  do 

głosowania.  W  głosowaniu  wzięło  udział  11-stu  radnych.  Wszyscy  byli  za.  Pan  Krzysztof  Kapała  został 

wybrany  na  wice-przewodniczącego  komisji  budżetowej  jednogłośnie.  Przewodniczący  zamknął  obrady 

Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.  

Ad. 6  P. Skarbnik omówiła uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących 

dochody  na  wydzielonym  rachunku  dochodów  oraz  źródeł  dochodów  jednostek  i  wydatków  nimi 

finansowanych. Nie było pytań. Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 

11-stu radnych. Wszyscy byli za. Uchwała została zaopiniowana pozytywnie i jednogłośnie. 

Wnioski Komisji:

1. Reasumując prace z 2 posiedzeń komisji Budżetu, Planowania i Finansów wydaje się konieczne 

prowadzenie dalszych prac związanych z uchwałą budżetową Miasta kowary na 2011 rok.

Protokołował:                                                                                                                         Przewodniczący

Artur Wrona                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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